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امام جمعه بافق :

در میدان عمل ، نسبت به مساله حجاب سهل انگاری وجود دارد
صبح امروز ، جمعی از فعالین اجتماعی بافق با حضور در نهاد امامت جمعه این شهرستان از مواضع امام جمعه بافق در خصوص ناهنجاریهای فرهنگی و

<;br&#47;><br&#47>.اجتماعی اخیر بخصوص در ایام تاسوعا و عاشورا حمایت کردند

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، حجه الاسلام والمسلمین سید عباس حسینی امام جمعه بافق در این نشست گفت: : ما چه بخواهیم و چه
نخواهیم دشمن با گسترش بی حجابی، در حال بمباران فرهنگی بخشی از هویت اسلامی ما است و مردم همانطور که تجاوز دشمن به خاک ایران را

تحمل نکردند این مردم عزیز، بمباران فرهنگی علیه ارزشهای خود را تحمل نخواهند کرد.

حجه الاسلام والمسلمین سید عباس حسینی گفت: با وجود این همه هشدارها و مطالبات رهبر معظم انقلاب درباره حجاب داشتند، اما در میدان عمل و
اجرا سهل انگاری وجود دارد یا از اقدامات سطحی و کم اثر استفاده میشود.

حسینی با هشدار در خصوص وضعیت حجاب و عفاف بافق :گفت بنده حدود چهار ماه است در خطبه های نمازجمعه فریاد زدم که بحث حجاب را
جدی بگیرید. من مدت ها قبل نسبت به وضعیت حجاب و عفاف در روز عاشورا هشدار داده بودم ولی کسی جدی .نگرفت با وضع موجود عفاف و

حجاب باید از ۱۰ سال آینده در شهرستان بافق بیمناک باشیم.

امام جمعه بافق ، با اشاره به اجرای قانون عفاف و حجاب گفت: این قانون باید به درستی اجرا شود و اگر بی بند و باری به اسم آزادی در جامعه رواج
یابد، فرهنگ غلط غرب کم کم جایگزین شده و در بین مردم رواج مییابد و شهرمان را با آسیبهایی مواجه میکند

وی در مورد کوتاهی در تشکیل جلسات اظهار داشت تا کنون بارها و بارها اعلام شده که جلسات به صورت مستمر برگزار شود و تمامی اعضا حضور
داشته باشند و تمامی مصوبات اجرایی بشود اما هیچ کدام عملی و اجرایی نشده است.

خطیب جمعه بافق خواستار تشکیل گروههای مردمی در محلات مختلف شهر شد و گفت: همه مردم باید در بحث عفاف و حجاب دغدغه داشته باشند و
تذکر لسانی با نرمی را در دستور کار قرار دهند.

حسینی، موضوع حجاب و عفاف نه دولتی بلکه مردمی دانست و بیان کرد ما الان جنگ حجاب را پیش رو داریم امروزه به آمر به معروف و ناهی از منکر
نیاز نیست از این مسئله ،گذشته اینک بحث جهاد است ما نیاز به رزمنده داریم و باید این مسئله را جدی بگیریم باید ریشه را قطع کنیم تا مشکل حل

شود.

وی افزود: حدود ۱۸ سال قبل نسبت به حضور زاهدانیها در شهرستان به فرماندار وقت هشدار دادم ولی توجهی نشد که امروز گرفتارش شدیم

وی با اشاره به حضور تعداد زیادی از غیربومی های زاهدانی در شهرستان افزود : حضور اتبلع و زاهدانی ها در شهرستان باید ساماندهی و مدیریت شود
و البته در این زمینه باید حساسیت بیشتری وجود داشته باشد.

حسینی با اشاره به بی اعتبار شدن پلاک ۶۴ بافق در کشور به دلیل انواع قاچاق ها با این پلاک توسط بیگانهها تصریح کرد این یک معضل است که باید
پیگیری و حل و فصل شود.

حجت الاسلام والمسلمین حسینی ادامه داد: موضوعی که باعث شده است شهرستان بافق در این چهل و پنج سال گذشته ضربه های متعددی بخورد
این است که شهر ما کوچکتر ندارد و هر فردی خودش را بزرگ .میداند اگر بزرگتر و مدیر شهر مشخص میشد و همه برنامه ها با محوریت او انجام می

شد بدون شک پیشرفت می کردیم


